
1 
 

Zápisnica č. 9/2020 
zo zasadnutia komisie sociálnych vecí a zdravotníctva 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice zo dňa 14.5.2020 
 
Prítomní:  Ing. Ildikó Virágová, poslankyňa, predsedníčka  

Iveta Daňková, poslankyňa  
Pavol Kubiš, poslanec       
Gizela Holovičová, členka-odborníčka 

              Dana Lešková, členka-odborníčka  
  Ing. Mariana Páleníková, prednostka 
  Ing. Peter Magát, vedúci EOSM 
       
Program:  

1. Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice za rok 2019 
2. Návrhy materiálov určených pre rokovanie miestneho zastupiteľstva  
3. Rôzne 

 
Rokovanie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Ing. Ildikó Virágová.   
K bodu 1)  
Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice za rok 2019 

Písomný materiál so záverečným účtom mestskej častí, ktorý bol členom komisie zaslaný 
vopred, uviedol vedúci EOSM Ing. Peter Magát. Konštatoval, že mestská časť v minulom roku 
hospodárila s prebytkom. 

Členovia komisie diskutovali o záverečnom účte v súvislosti s finančnými darmi, rezervným 
fondom, rizikami rozpočtu s ohľadom na aktuálnu situáciu s ochorením COVID-19. 
Uznesenie č.29/20202 
Komisia sociálnych vecí a zdravotníctva MsZ Bratislava-Podunajské Biskupice 
b e r i e  n a  v e d o m i e  
Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice za rok 2019. 
Prítomní: 5   Za: 5   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
K bodu 2)   
Návrhy materiálov určených pre rokovanie miestneho zastupiteľstva  

Členovia komisie diskutovali  s prednostkou MsÚ Ing. Marianou Páleníkovou o návrhu VZN 
o zrušení prevádzkového poriadku Športového areálu Tryskáč a o predstavách úradu v súvislosti 
s ďalšou prevádzkou areálu, napr. či sa bude areál daný do prenájmu.  Podrobnosti týkajúce sa 
nového prevádzkového poriadku uviedla vedúca oddelenia školstva a kultúry PaedDr. Beáta 
Biksadská.  

Poslanci konštatovali, že im nebol zaslaný nový prevádzkový poriadok, ktorý nadobudne 
platnosť po zrušení VZN, že nemali možnosť sa k nemu riadne vyjadriť. Vyslovili pripomienky 
k plánovaným navrhovaným hodinám a jednomyseľne odporúčajú, aby v prílohe k prevádzkovému 
poriadku Športového areálu Tryskáč boli uvedené spôsoby platby za užívanie areálu.  
 
K bodu 3)  
Rôzne 
Vedúca oddelenia sociálnych vecí, zdravotníctva a bytovej politiky B. Guldanová informovala o členov 
komisie o žiadostiach o dotácie z rozpočtu mestskej časti pre mimovládne organizácie.  
Prerokovávanie žiadostí bolo odročené aj vzhľadom na súčasnú mimoriadnu situáciu až do času po 
schválení nového VZN o dotáciách. 
 

Ing. Ildikó Virágová 
              predsedníčka komisie 
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Zapísala: Bibiána Guldanová, trvanie komisie: 14.00-15.15 


